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Starosta Stanislav Chval 
v rozhovoru o nové ordi�
naci doktorky Kučerové 
a dalších plánech Obecního
úřadu Čkyně se zdravotním
střediskem.

Ze zdravotního středi�
ska se odstěhovala dok�
torka Kučerová. O stěho�
vání přemýšlí doktorka
Křížová. Jaké jsou plány
obecního úřadu s tímto
objektem?

Obec se již delší dobu
připravuje na větší opravu
zdravotního střediska spo�
jenou s vybudováním 
bezbariérového přístupu.
Odstěhováním  MUDr. Ku�
čerové k tomuto záměru
získáváme tolik chybějící
prostory. Stěhování MUDr.
Křížové je, pokud je mi
známo,  ve stádiu úvah. 

Jak rozsáhlou plánujete
rekonstrukci?

Především zateplení bu�
dovy včetně výměny oken,
přístavba výtahu a s tím
spojené změny dispozic
v podlaží lékařů. Dále
oprava vnitřních rozvodů 
a omítek v přízemí. 

Nebylo by lepší, kdyby zůs�
tali všichni lékaři pod jed�
nou střechou?

Nemyslím, že “všichni“,
odešel jeden z lékařů a tím
umožnil realizaci rekon�
strukce. Pro ostatní lékaře
a občany se zlepší pod�
mínky včetně bezbarié�
rového přístupu. 

Co říkáte na spekulace, že
příspěvek pro doktorku
Kučerovou byl přehnaný?

Příspěvek na pořízení 
ordinace považuji za pří�
spěvek do zdravotnictví.
Vzhledem k době vázanosti
na 10 let nepřevyšuje
příspěvky na sport, kulturu
či hasiče. Určitě jej nepo�
važuji za přehnaný! 

Pokud zažádá doktorka
Křížová, bude zastupitel�
stvo hlasovat o stejném
příspěvku?

Využití příspěvku a reali�
zace celého záměru MUDr.
Kučerovou bylo velmi ope�
rativní a splnilo svůj účel.
Pokud bude MUDr. Křížo�
vou předložen podobný
záměr, pak bude zastupitel�
stvo jednat o podobném
příspěvku. 

(pp)

Děkuji všem účastníkům
slavnostního otevření mé
nové ordinace Pod Skalnicí
za jejich přízeň, milá  přání
a dárky. Děkuji však přede�
vším Obecnímu úřadu
Čkyně, všem dalším spon�
zorům�majitelům a zás�
tupcům airem, ale hlavně
drobným sponzorům, kteří
i částkami menšími, ale o to
cennějšími, přispěli na
pořízení a vybavení této or�
dinace.   Zlepšilo se nejen
pracovní prostředí pro mé
sestry, které zde po 18
letech strávených v Hasič�
ském domě konečně mají
důstojné hygienické záze�
mí, místnost pro odpočinek
a další práci, zlepšily se i
podmínky pro moji činnost,
ale hlavně komfort pro vás,
pacienty. Ten snad vyváží
trochu větší vzdálenost ze
středu obce, ale zato už
nebudete muset stoupat po
schodech do 1. patra. Ordi�
nace je bezbariérová, což
snad ocení nejen tělesně

postižení, ale i maminky
s malými dětmi, které je
nebudou muset nosit po
schodech a také kočárky
budou mít pod střechou
pod dozorem.  Dostupnost
pro osobní automobily 
a možnosti parkování jsou
zde také lepší, nemluvě 
o přístupnosti pro rychlou
záchrannou službu a lep�
ších podmínkách pro trans�
port pacientů.  Vše zpo�
čátku samozřejmě ještě 
nemusí fungovat dokonale,
ale až odstraníme počá�
teční nesoulady a zvyk�
neme si na nové dispozice
a možnosti, věřím, že se
nám zde všem bude líbit.   

Děkuji vám tedy všem za
všechna vaše přání a také já
přeji vám všem dobré
zdraví. 

MUDr. Marie Kučerová 

Příspěvek na novou ordinaci 
není přehnaný

Poděkování



Zápis do školy

Základní škola Čkyně uskuteční v úterý 7. února 2012
zápis do první třídy. První předškoláky uvítáme v naší
škole již od 14 hodin. Doporučujeme rodičům se zapsat
do časového rozvrhu, který je vyvěšený v MŠ. Těšíme se
na setkání s veselými a odvážnými dětmi a přejeme všem
hezky prožitý zápis do školy!

Počítám�li správně, živý
Betlém, který se konal 23.
12. 2011 v téměř jarním
počasí, byl již pátým v řadě.
V loňském roce byla velká
úroda miminek, ale volba,
koho položit do jesliček,
byla přesto jednoduchá. Vy�
brali jsme malého Čendu,
protože jeho rodiče Jaruška
a Ondra Sovovi se s námi na
přípravě této akce aktivně
podílejí každý rok. Ondra
navíc dává dohromady
žesťovou část hudebníků.
Jejich výkon byl i letos
skvělý.

Scénář a výběr písní byl
tentokrát dílem Přemka
Filouse, který opět tra�

dičně, stejně jako jeho bratr
Štěpán a Eliška Kubálková
hráli na alétny. Novou posi�
lou byla Terezka Roblová
z Vimperka. Pěvecká sóla
již po druhé zpívala Vlaďka
Malá. 

Chtěla bych ještě jednou
poděkovat všem členům
KOSu za vzornou spolu�
práci a všem hudebníkům 
a přátelům za ochotu se
zúčastnit.     Doufáme, že se
nám podařilo zpříjemnit
Vám předvánoční atmo�
sféru a s přáním všeho
krásného v roce 2012 za
celý KOS Čkyně se na vidě�
nou těší

Hanka Brašnová

V neděli 4. prosince se
sešly místní i přespolní děti
v dolanské hasičárně, aby
zde společně přivítaly Mi�
kuláše s jeho družinou.
Předtím než mohly přiví�
tat čerty, zhlédly loutkové
představení, které mělo ve�
liký úspěch. Během po�
tlesku si děti ani nevšimly,
že už se v přízemí objevili
čerti, ale následné řinčení
řetězů připomnělo všem,
proč se zde tento den sešli.

Můžeme jen poděkovat
Mikuláši a jeho hodným
andělům, že nikdo z malých
"zlobilů" neskončil v čerto�
vském pytli a že si všechny
děti nakonec odnesly ba�
líčky s dobrotami. 

V polovině prosince
proběhla v Dolanech i
spontánní akce Vypouštění
balónků Ježíškovi, ze které
je druhá fotograaie. 

(sh)
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Taky v prosinci bylo 
v Dolanech veselo

Dobýt nedaleký vrch Věnec se na Silvestra vydaly desítky
lidí nejen ze Čkyně. Mezi nimi i asi třicítka turistů, kteří
jsou na snímku. (pp)

Živý Betlém

Čkyňský Ježíšek Čeněk Sova s rodiči          Foto: D. Havlík

Mikulášská nadílka v Dolanech                                Foto: SH

Vypouštění balónků Ježíškovi                                  Foto: SH



V závěru listopadu začí�
nají být ve škole nervózní
nejmladší školáci, neboť se
blíží návštěva čertů s Miku�
lášem. Nejstarší kluci 
a dívky jsou také velice 
neklidní, protože se ve
škole tradičně volí fešáci 
a top dívky za uplynulý rok.
Tento titul již získal 
u chlapců i děvčat svoji
hodnotu a prestiž. Přestože
zdůrazňujeme při soutěži
nutnost určitého nadhledu
a legrace, nakonec stejně
všichni s napětím očekávají
výsledek a vítězové jsou
viditelně šťastní.

Ode dne, kdy se objevil
letos poutač s pozvánkou
na kravaťák, bylo ve vzdu�
chu cítit očekávání a zvě�
davost osmáků a „ma�
zácký“ nadhled  s trochou
podceňování mezi devá�
ťáky, zvláště u chlapců.
Přesto ve volných chvilkách
secvičovali všichni třídní
taneční šou a kluci inten�
zivně lámali rekordy v ná�
cviku klasických i módních
kravatových uzlů.

V den volby většina pánů
přicházela do školy jako do
tanečních. Fešáky byli od
rána určitě všichni, protože
společenské oblečení, kra�
vaty a vystupování dělalo
své. Dívky se proměnily
v krásné slečny až po
obědě. Slušivé šaty, ladná
chůze, pečlivé účesy a make
up – to vše bralo přímo
dech. Proměny všech  byly
neuvěřitelné, připomínaly
nám ailmovou pohádku 
o Popelce. Však se také
soutěžící  během volby po�
hybovali jako ailmové stars
po červených festivalových
kobercích a porota pak
měla  velmi obtížný úkol
vybrat ty nejlepší. 

Letošní kravatový den měl
i velkou diváckou kulisu. 

Vše, co mělo ruce, nohy 
a nesoutěžilo, naplnilo
tělocvičnu. Volbu si přišli
užít, natočit a nafotit
dokonce i někteří rodiče.
Atmosféra kravaťáku byla
jako obyčejně veselá a sou�
těživost nakonec zvítězila
nad počátečním ostychem.
Během úvodních chore�
ograaií a při povinné
promenádě dívek i chlapců
porotci hodnotili eleganci,
šarm, vystupování, umě�
lecký dojem a samozřejmě
kvalitu módních uzlů.
Opravdu všem to náramně
slušelo! Během promenády
moderátor Mgr. Děd před�
stavil každého soutěžícího,
poznali jsme jejich oblíbená
jídla, zájmy, studijní a pro�
fesní budoucnost a někteří
nám svěřili i svoje životní
motta. V této části pro�
gramu jsme se i docela
společně pobavili a zasmáli.

Porota nakonec rozhodla
takto: V osmém ročníku
zvítězila  Veronika  Alešová
a Dušan Štrobl. Top dvojicí
devítky se stali Kateřina
Vaňková a Lukáš Král. Sym�
patie poroty získaly páry
Václav Filip s Petrou Vej�
tasovou  za osmáky a Kate�
řina Marešová s Mírou
Kotrsem za devátou třídu.

Věřím, že si vítězové svůj
úspěch  náležitě užili a
všichni společně získané
zkušenosti ze společenské
výchovy v budoucnu ocení.
Příjemně vypadat, navíc se
skvěle uvázanou kravatou
se vždycky mladým gentle�
manům hodí. 

Kravaťák 2011 je minu�
lostí  a řečeno jazykem
dnešní mladé generace,
bylo to hustý! Tak opět za
rok, osmáci a deváťáci.

Mgr.  Jan Děd

V listopadu 2011 ukončila
školská rada v původním
složení svoji činnost. Pro
pedagogické zástupce  bylo
nutné vypsat a uskutečnit
volbu pro doplnění dvou
nových členů.
Volba z pěti navrhovaných

pedagogických kandidátů
proběhla 7. prosince 2011.
Nejvíce hlasů získal Mgr.
Jaroslav Fafejta a novou
tváří ve školské radě bude
Mgr. Lucie Chvostová. Oba
pedagogové rozšíří složení
rady na další tři roky. Volba
dvou zástupců rodičů do
školské rady se uskutečnila
v úterý 10. ledna 2012.
Rodiče v tento den zvládli
nejenom třídní schůzky, ale 

i nutný volební akt a roz�
hodli o tom, že v příštích
třech letech budou v radě
pracovat paní Magdalena
Trojanová a pan Michal
Uhlík. Za zřizovatele školy
doplnily složení rady paní
MUDr. Marie Kučerová 
a paní Mgr. Jana Benešová.  

Touto cestou chceme
poděkovat všem bývalým
členům rady za vykonanou
práci pro čkyňskou školu.
Novému složení školské
rady přejeme do dalších let
úspěšnou a rozumnou spo�
lupráci a hodně šťastných 
a správných rozhodnutí.  

Mgr. Jan Děd
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Kravaťák 2011 zvolil fešáky 
a top dívky

Školská rada se změnila

Vánoční besídka v mateřské škole

Mikulášská besídka v mateřské škole

Ohlédnutí za předvánočními
akcemi ve školce



Zastupitelstvo obce Čkyně
dne 12. 12. 2011

schválilo:
– doplnění programu: do bodu 12 – výpočet reálné hod�
noty pozemku, do bodu 14 – dopis pana Jiřího Mikeše
– obecně závaznou vyhlášku Obce Čkyně č. 1/2011 o
místním poplatku za provoz systému shromažďování,
sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování ko�
munálních odpadů
– 1.000,– Kč za 1 nádobu podnikatele, který uzavře s obcí
Smlouvu o dílo
–1.000,– Kč pro FO, která pronajímá bytové prostory za
úplatu, uzavře s obcí Smlouvu o dílo
–cenu za 1 m3 za vodné 20,– Kč, cena za 1 m3 za stočné
18,– Kč, poplatek za odběr podzemních vod dle zákona
za 1 m3 je 2,– Kč (připočítává se k vodnému)
–poplatek pro plátce, kteří likvidují odpadní vody na ČOV
ve Čkyni, ale nejsou vlastníky nemovitosti ve správním
území obce Čkyně na 190,– Kč za 1 m3

–obecně závaznou vyhlášku Obce Čkyně č. 2/2011 o re�
gulaci provozování loterií a jiných podobných her
–pojištění majetku a odpovědnosti u Kooperativy po�
jišťovny a.s.
–pro zaúčtování záměru výpočet reálné ceny pozemku
na částku 14,38 Kč
–záměr na prodej pozemku č. parc. 731/18 v k.ú. Horo�
sedly o výměře 882 m2

–podnájem bytu v č.p. 163 na dobu 1 roku v pořadí: Vá�
clav Mráz, Alena Staňková, Josef Stejskal
–ceník služeb a poplatků knihovny
–cenu inzerce v Aktualitách za 1 cm2 za 1,– Kč

jmenovalo:
–členy školské rady ve složení: MUDr. Marie Kučerová,
Mgr. Jana Benešová

zamítlo:
–záměr na prodej části pozemku č. parc. 237/2 v k.ú.
Předenice u Čkyně v obci Záhoříčko o výměře cca 60 m2

odložilo:
–žádost pana Jiřího Mikeše, Horosedly 9 na směnu
pozemků č. parc. 6/5 o výměře 410 m2, 42/1 o výměře
459 m2,42/2 o výměře 362 m2, 189/14 o výměře 1394
m2, 189/15 o výměře 216 m2, 224/12 o výměře 258
m2, 224/13 o výměře 44 m2, 253/3 o výměře 30 m2,
254/16 o výměře 153 m2, 273/2 o výměře 276 m2,
391/11 o výměře 927 m2 ve vlastnictví obce za poze�
mek č.parc. 1174/3 o výměře 109 m2

vzalo na vědomí:
–odpověď ve věci prodeje domu č.p. 78 ve Čkyni od pana
Jiřího Mikeše, Horosedly 9
–k přípravě rozpočtu bude samostatně předložen soupis
investic, oprav a rekonstrukcí
–pan Jaroslav Hlinka – TS Obce Čkyně upozorňuje na
potřebu investice do veřejného osvětlení
–vysvětlení pana Hlinky k ucpané kanalizaci u č.p. 257

Vítání občánků 26. 11. 2011, na fotograaii zleva – manželé
Pavlína a Jaroslav Steidlovi se synem Tomášem, slečna
Petra Homolková a pan Karel Malík s dcerou Karolínou,
manželé Pavlína a František Hrdličkovi s dcerou Nikol,
slečna Jana Kurylová a pan Patrik Tomášek s dcerou
Zuzanou, slečna Michaela Hrubá a pan Jiří Pešek s dcerou
Eliškou, slečna Magdaléna Indrová a pan Miroslav
Markytán se synem Šimonem.

Vítání občánků 26. 11. 2011, na fotograaii zleva – paní
Ivana Růžičková a pan Tomáš Hudík se synem Matyášem,
manželé Blažena a Radek Churaňovi se synem Radkem,
manželé Jindřiška a Michal Šmolíkovi s dcerou Valerií,
manželé Jaroslava a Ondřej Sovovi se synem Čeňkem,
manželé Jitka a Tomáš Bízkovi s dcerou Annou.
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Masopust ve Čkyni

Hasičský sbor ve Čkyni zve všechny na masopustní
průvod, který se koná v sobotu 18. února 2012. Sraz
masek je v 9 hodin v bufetu. Večer se v sále kulturního
domu koná maškarní veselice. Začátek je ve 20 hodin,
hraje kapela Šísl Band.                                                       (red)

Přijďte na Josefovskou

Kulturní a okrašlovací spolek Čkyně chystá další ročník
Josefovské zábavy. Bude se konat 17. března. Stejně jako
v předchozích letech zahraje skupina MP3. Další podrob�
nosti se objeví na plakátech.                                

(red)



Dárci krve mohou využít 
Český červený kříž

Oblastní spolek Českého červeného kříže Prachatice za
podpory Jihočeského kraje zajišťuje ve spolupráci
s Transfuzním oddělením Nemocnice ČB a.s. svozové au�
tobusy zdarma pro bezpříspěvkové dárce krve z Pracha�
ticka. Svozový autobus vyjíždí ze Čkyně ve dnech 5.3.,
10.7. a 6.11., vždy v 6:30 od Pomníku padlých.

Jak se můžete stát dárci krve? Stačí přijet naším svo�
zovým autobusem na Transfuzní oddělení Nemocnice ČB
a zde podstoupit lékařské vyšetření. Na místě Vám je
také možné potvrdit počet odběrů nebo omluvenku pro
zaměstnavatele, případně vydat potvrzení pro příslušné
zdaňovací období. Pro bližší informace kontaktujte
Oblastní spolek ČČK PT e�mailem na prachatice@cer�
venykriz.eu, telefonicky na 724 367 840 nebo osobně
každou středu od 8:00 do 16:00 na adrese Nemocniční
204, Prachatice (budova polikliniky).

Zuzana Furišová

V kostele zněla krásná hudba

Falešný kominík dopaden

Adventní koncert v kostele                           Foto: J. Lávička

Diskoples bude 11.února

Jedenáctého února v půl osmé večer začíná v kulturním
domě ve Čkyni první ročník Diskoplesu. Během večera
zahrají ostřílení dýdžejové Ivan Müller, Jarda Neužil st. 
a Radim Volf. Vstupné je 100 korun, v předprodeji si
můžete koupit lístky v drogerii prodejny Spar Jarokai.
Podtitulem celé akce je setkání s hudbou posledních
padesáti let.                                                                              (red)

Únor 2012 – AKTUALITY ze života Čkyně5

Kriminalisté stíhají na
svobodě sedmadvacetile�
tého muže z Vimperka,
který v okresech Prachati�
ce, Strakonice, Klatovy 
a Tábor neoprávněně nabí�
zel a prováděl čištění a re�
vize komínů.

Je obviněn ze spáchání
přečinu podvodu, dílem ve
stádiu pokusu, dílem sa�
mostatně a dílem formou
spolupachatelství. „Muž  od 

Po Horní Vltavici a Vacovu
přišel zahrát Žesťový kvin�
tet Vimperk i k nám. Zapl�
něný kostelík sv. Marie
Magdaleny slyšel 10. pro�
since večer skladby Hände�
lovy, Mozartovy, Bachovy 
a jiných velikánů. Na trubky
hráli Martin Vališ a Jan
Hrdlička, na trombony Jin�
dřich Jelínek a Stanislav Doule
a na tubu Vít Müller. Jejich
výkon byl vyzrálý, kostelem
se nesly nádherné melodie
světových mistrů a člověk 

května do září letošního
roku nejméně ve 44 pří�
padech nabízel a prováděl
revize a čištění spalinových
cest, za které pak poža�
doval ainanční hotovost od
50 do 500 korun. Nejméně
ve 39 případech peníze
také obdržel. Tyto služby
prováděl i přesto, že na ně
neměl oprávnění," infor�
movala policejní mluvčí
por. Martina Joklová.

(red)

měl pocit neobyčejné krásy. 
Všichni začínali v de�

chovce hudební školy ve
Vimperku, pak se rozešli do
různých konzervatoří a už
po několikáté se v době ad�
ventní sejdou, oprášejí re�
pertoár a jak jim to spolu
jde! Museli přidávat, lidé
byli nadšeni. Za obecní za�
stupitelstvo a čkyňskou far�
nost chlapcům poděkovala
a každého podarovala růží
doktorka Marie Kučerová. 

(jl)



Zastupitel za ODS  a stavař
Pavel Kříž je dalším v řadě
zastupitelů, kteří před�
stavují sebe i své plány.

Proč jste se rozhodl stát se
zastupitelem? 

Před volbami jsem byl
osloven kolegyní Janou
Benešovou s nabídkou kan�
didovat za ODS. Po krátkém
zvažování jsem nabídku
přijal. Často jsem slyšel
názor, že rozvoj ve Čkyni
není takový jako v jiných
okolních obcích, a tak jako
„stavař“ bych chtěl přispět
k přípravě a realizaci ně�
jakých stavebních akcí.
Musím ještě přiznat, že mé
zvolení mě hodně překva�
pilo.

Brzy čtrnáctiletý Jirka
Mánek, který žije a trénuje
v Záhoříčku u Čkyně, vyhrál
největší závody v běhu na
lyžích na světě pro
žákovské kategorie.  Závo�
dy Trofeo Topollino v ital�
ském lyžařském středisku
Val di Fieme vyhrál již po�
druhé. Díky kvalitnímu 

V jakých oblastech jste 
nejvíce prospěšný a kde
jsou vaše slabiny?

Vzhledem ke své profesi
bych chtěl přispět rozvoji 
a budování obecní občan�
ské vybavenosti a infra�
struktury. To ale samo�
zřejmě souvisí s ainančními
možnostmi obce. Cenově
náročnější akce se neobej�
dou bez získání dotačního
titulu a s tím související
spoluúčastí obce. Faktem
je, že současné možnosti ai�
nancování pomocí dotací
jsou oproti minulým letům
těžší. Na druhou část otáz�
ky by měl asi odpovědět
někdo jiný, kdo mě dobře
zná. Sám bych jmenoval asi 

mezinárodnímu obsazení
překřtili někteří novináři
závody na neoaiciální mi�
strovství světa žactva. 
V Jirkově kategorii v běhu
volnou technikou na 6 kilo�
metrů startovalo dvě stě
chlapců. 

(pp)   

značné pracovní zane�
prázdnění.

Která témata se vás os�
obně nejvíce dotýkají?

Osobně se mě jistě
dotýkají otázky týkající se
zdravotní péče ve Čkyni. 
A i tyto jsme již v minulých 
zastupitelstvech měli mož�
nost řešit.

Jaké zajímavé otázky s
kolegy v zastupitelstvu
řešíte teď?

Jmenoval bych například
kulturní dům ve Čkyni, 

respektive jeho nevyhovu�
jící sociální zázemí. To se
totiž nachází v sousedním
objektu čp. 78, který již
není v majetku obce, a na
jeho přemístění není v
samotném kulturním domě
místo. 

Řešení tohoto problému
jsme měli i ve volebním
programu, a proto  bych rád
za svého působení v zas�
tupitelstvu dosáhl jeho
splnění.

(pp)
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Jsem stavař 
a tím mohu pomáhat

Mistr světa ze Záhoříčka

Jirka Mánek si přivezl vavřínový věnec z Itálie   Foto: PP



¨

Už je to rok, co začal Petr
Bosák péct pizzu na čkyň�
ském autobusovém ná�
draží. V jeho Picérce se dá
posedět, pro ty, co mají rádi
domácí pohodlí, Petr za�
jišťuje rozvážku přímo
domů. A o pizzu, tortillu 
a bagety ze Čkyně zájem je.
„Chtěl bych začít nabízet
těstoviny a saláty,“ říká Petr
Bosák.

Jak dlouho už provozuješ
Picérku ve Čkyni?

V Picérce na autobusovém
nádraží budu už rok. 

Kolik máš na prodej pizz?
Kolik druhů? 

V nabídce mám 31 základ�
ních pizz s tím, že každý si
může poskládat pizzu dle
vlastní chuti. Na těsto dá�
vám drcená rajčata nebo
smetanu, sýr a pak už jen

Výroční schůzi měli 14.
ledna čkyňští rybáři.
Zúčastnil se jí i místosta�
rosta obce Jaromír Kainc.
Podle předsedy místní 
organizace Miroslava Ka�
vlíka trápí všechny čkyňské
rybáře hlavně nízká hladina
vody ve čkyňském rybníce,
který nemá žádný přítok.
„Potřebovali bychom seh�
nat dotaci na odbahně�
ní a výměnu stávajícího

suroviny, které má zákazník
rád. Chtěl bych ještě říct, 
že těsto si připravuji sám 
a pizzu peču čerstvou. 

Co ještě máš v nabídce?
Jaké druhy jídla? 

V nabídce mám ještě tor�
tilly, bagety i nápoje. To vše
rozvážíme. 

Jaký je o pizzu zájem?

Myslím si, že zájem docela
je. Picérku jsem zaměřil na
dovoz jídel domů, když se
vám nechce nebo nemáte
čas si uvařit. Pizza se k
tomu výborně hodí. 

Chystáš do budoucna ně�
jaké novinky? 

Chci sortiment jídel na
rozvoz rozšířit o těstoviny,
saláty a mám i další nápady,
ale to se ještě uvidí.      

(pp)

čepu,“ říká Kavlík. Místní
rybářská skupina má 86
členů, z toho jsou 3 ženy. 
„I v letošním roce chceme
uspořádat opět rybářské
závody. Během schůze pro�
běhlo školení pro členy 
rybářské stráže a všechny
členy jsme informovali 
o změnách pro rybolov 
v roce 2012,“ doplňuje
Miroslav Kavlík.             

(pp)
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Foto: B. Kubálek ml.

Tříkrálová sbírka 2012
I v letošním roce proběhla v naší obci Tříkrálová sbírka,

která se každoročně koná pod záštitou Charity ČR. Chtěla
bych tímto poděkovat odvážným koledníkům Elišce
Kubálkové, Bedřichu Kubálkovi a Kubovi Zahradníkovi,
kteří věnovali po dvě víkendová odpoledne svůj čas
koledě s vervou sobě vlastní.  Velký dík patří samozřejmě
také Vám  všem, kteří jste přispěli do kasičky. 

Letošní výtěžek bude věnován na pokrytí provozních
nákladů pečovatelské služby a sociálně aktivizačních
služeb pro rodiny s dětmi. Do uzávěrky tohoto čísla ještě
nebyly známy výsledky sbírky. Více informací mohou zá�
jemci najít na internetových stránkách Charity ČR nebo
na www.trikralovasabirka.cz.

Hanka Brašnová

Už jeden rok se ve Čkyni 
peče pizza

Marné čekání

Přinesu tě pár proutí 
Aby jsi mohla plést koše 

Nechci vidět jak se ti svět hroutí 
Když dostaneš psaní od listonoše 

Přesouváš se tiše k oknu 
Vyhlížíš svou lásku 

Marně odhrneš svou loknu 
Pod ní vidím tvou vrásku 

To jak trpí celé tělo 
Nic nedávajíc napovrch 

Brečet by se ti chtělo 
Vše je pouhý podvrh 

Richard Vondrášek

Rybáře trápí málo vody v rybníce

Schůze čkyňských rybářů                                          Foto: PP



I Čkyně má své hudební
hvězdy. Superstar. Nikdo
neumí hospodu Na hřišti
rozhoupat tak, jako tahle
trojka – domorodci Jirka
Rohlík, Ondra Bárta a sko�
ročkyňák Hanuš Rücker. 
Zajímavostí je, že  si spolu
brnknou pouze tady. Spo�
lečnou kapelu nemají. „To
se možná brzy změní. Plá�
nujeme společný projekt.
Už jsme začali i zkoušet,“
říkají jednohlasně Jirka 
a Hanuš.

Chlapci, vy spolu hrajete
v hospodě Na hřišti, ale
spolu v jedné kapele nej�
ste, nebo se pletu?

O: Na úplném začátku jsme
začínali s Jirkou. Jirka hrál
na kytaru a já na baskytaru
(od té doby mají lidi v pod�
vědomí, že jsem basák, 
i když jsem brzy nástroj
vyměnil za sólovou kytaru).
Tento náš krátkodobý pro�
jekt trval asi 2 roky.

H: S Ondrou jsem se po�
koušel založit kapelu ve
Vimperku, ale nesetkali
jsme se s takovým odhod�
láním a elánem, jako jsme
měli my dva. Jirku jsem
poznal až Na hřišti a je
pravda, že spolu v této době
pracujeme na projektu, kde
bychom hráli převzaté
songy od nejrůznějších ka�
pel českých i zahraničních.

J: V minulosti jsem hrál 
a začínal s Ondrou. Vidím to
jako dnes a velice rád na to
vzpomínám.

První zkušebna byla pří�
mo u Bártů v prvním patře
jejich domu. Později jsme
využívali prostory čkyň�
ského sálu. S Hanušem
jsme před pár měsíci za�
ložili za účasti starých

zkušených  bigbíťáků Míry
Pelešky a Míry Bárty rocko�
vou kapelu a když se
všechno podaří a dobře
nazkouší, můžou se čtenáři
již v tomto roce těšit na
několik akcí s kvalitní
muzikou.

V jakých hudebních těle�
sech se teď vyskytujete?

O: Mám dvě kapely, první
kapela je vimperská for�
mace G–rock, kde hraji
třetím rokem a také máme
jen vlastní tvorbu. Jak už
vyplývá z názvu, hrajeme
rock – alternative–rock.
Koncertujeme cca 1x za 2
měsíce, hráli jsme napří�
klad na Rockové pumpě
s kapelou Citron a Doro
Pesch, jinak spíše hrajeme
Vimperk a okolí. Naši skalní
fanoušci (cca 30 lidí) nikdy
nezklamou a náhodných
kolemjdoucích je různě.
Naše skladby zvěčníme na
CD s názvem „Vstávej !“

Druhá kapela se jmenuje
Bloody Rose, jde o kapelu
z ČB, kde hraji druhým
rokem. Kapela je ve stylu
Ghotic–rock, také jen vlast�
ní tvorba. Koncertujeme 1x
za 2 měsíce. S touto kape�
lou jsme projeli už půl 
republiky, Liberec, Domaž�
lice, Písek, ČB a samozře�
jmě i Čkyně atd.

Co se týká fanoušků, je to
také různé, na festivaly
chodí mraky lidí a na
klubové koncerty přijde
méně. Před nejvíce lidmi
jsme hráli v ČB a to před 
17 000 lidmi, neuvěřitelný
zážitek a kdo nezažije,tak
nepochopí.

H: Kromě formování pro�
jektu ve Vimperku s Jirkou
se momentálně nejvíce
věnuji působení v česko�

budějovické kapele THE
HUMP, kterou jsem dopo�
mohl založit přibližně před
rokem. Styl této kapely je
spíše tvrdšího ražení. Řekl
bych kombinace nu–metlu,
hard–rocku a screamo. Je�
dnoduše energická muzika
od začátku do konce. S ka�
pelou se spíše orientujeme
na klubovou scénu, ale ne�
bráníme se i festivalům 
a koncertním sálům. Pokud
by naše kapela někoho zají�
mala, tak na portálu
www.bandzone.cz/the�
hump jsou umístěny k po�
slechu nějaké ukázky naší
tvorby a samozřejmě nás
najdete i na facebooku.

J: Tak já už vlastně šestým
rokem působím v zábavové
kapele Druhý dech.  Tvoří ji
5 členů a hrajeme  přede�
vším taneční zábavy,  plesy,
večírky, podnikové sešlosti.
Spolupracujeme s kapelou
Pohoda, díky které jsme
měli tu možnost hrát
s několika opravdu zají�
mavými lidmi (namátkou
Lucie Bílá, Vilém Čok, Mar�
tin Pošta a tak dále). Byla to
zajímavá zkušenost. Hra�
jeme docela často, 20 akcí
v  roce proběhne převážně
v Jihočeském kraji, sem tam
Středočeský, Západočeský.
Dříve jich bylo i víc, ovšem
nástupem všech členů na
vysoké školy po celé repub�

lice je toho času už pod�
statně  méně.

Hodnotíte se nějak navzá�
jem? Líbí se vám výkony
těch ostatních? Radíte si?

J: Myslím si, že každý
muzikant srovnává a hod�
notí každého jiného muzi�
kanta. Na druhou otázku
musím odpovědět, že líbí.
Každý má někdy blbý den 
a koncert se nevydaří, tak
klidně sedneme a v dobré
náladě to pořešíme, aby
příště se opět zadařilo.

H: Já bohužel kytarám moc
nerozumím, a tak radit moc
nemohu, ale snažím se
kluky podpořit jak jen to
jde. Navštěvuji některé
koncerty a pak občas i sdě�
lujeme své poznatky. Kluci
mají svůj styl a je velice
pěkné pozorovat, jak se jim
daří.

O:  Tak určitě. Muzika je
věčné téma a je třeba o ní
mluvit. Vyměňujeme si in�
formace, zkušenosti, záži�
tky. Snažíme se všelijak si
pomoci. Jezdíme na akce
těch druhých a hodnocení
musí být, ale ani kritika
není vůbec na škodu, ba
naopak, nutí mě k zamyš�
lení a k lepším výkonům. 

Hanuš bubny, Ondra a Jir�
ka kytara, jak jste se
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Sehraná trojka čkyňských rockerů                          Foto: PP

Dudy pro ně nejsou, všichni jsou
to rockeři tělem i duší



rozhodli pro tyto ná�
stroje? Proč třeba všichni
nehrajete na dudy nebo
na harfu?

O:  Já jsem začínal na basky�
taru (jako hraje můj otec) 
a později jsem se naučil na
kytaru a ta mě zaujala mno�
hem více. Jsem rocker
tělem i duší, proto mě dudy
ani harfa nezajímají. Když
to shrnu, tak umím na ky�
taru, baskytaru a trochu na
bicí.

J: Co se mě týče, nebýt
Ondry, tak si dnes asi
nepovídáme,  neboť to byl
právě on, kdo mě dotlačil
koupit si nástroj a zkusit se
dát dohromady, za což mu
dnes opravdu děkuji. V dět�
ství mě taťka vedl spíše
k dechovým nástrojům,
protože on sám hraje na
saxofon a klarinet, ale to
jsem odmítal. Nakonec to
byla právě kytara, ke které
jsem si našel cestu.

H: Dudy i harfa jsou velice
krásné buržoazní nástroje,
ale je třeba jít s dobou. Já
osobně jsem k bicím přišel
jak slepý k houslím na
střední škole. Chytlo mě to
natolik, že už mě žádný jiný
nástroj nezajímal. Chtěl
jsem se vyvíjet pouze
v tomto nástroji, nelituji
toho. 

Co pro vás muzika, hraní,
kytara, bubny a koncerty
znamenají?

J: Dobrá muzika pro mě
znamená uvolnění a re�
laxaci, hraní – nejlepší lék
na pocuchané nervy,  ky�
tara – je dokonalej nástroj,
koncert – tak to je pak ta
třešnička na dortu, je to
úplně to nejvíc, když máš za
sebou tu dřinu ve zkušeb�
nách, donekonečna ohraná
sóla a teď máš tu možnost
to někomu předat a nej�

větší odměnou není 
smlouva na x tisíc, ale
prostej potlesk, to je nej�
lepší odměna.

H: Muzika a bicí jsou pro
mne především pocit nale�
zení sama sebe. Pocit, který
Vás uchvátí ve chvíli, kdy
jste na podiu a pod Vámi
jsou lidé, kteří tleskají,
skandují, pískají, křičí, je
k nezaplacení. Pak si mů�
žete říci, že je zde něco, co
má opravdu smysl, když to
člověk dělá s láskou. 

O: Pro mne to znamená
takové moje vítězství, pro�
tože jsem samouk a dostal
jsem se na podium s kape�
lama např. HB Symphonny
Metal, Doro Pesch, Ara�
kain, ŠkWor, Děda Mládek
Illegal Band. Kytara je můj
vášnivý koníček, hodiny
tréninku jsou odměněny
podařeným koncertem a
spokojenými fanoušky.

Vzpomenete si na svoje
první vystoupení? Kdy a
kde to bylo, kolik přišlo
lidí? Nějaké detaily,  nejlíp
všechny.

O: První vystoupení bylo
v Písku s kapelou G�rock 
a nepřišel tam skoro nikdo.
Pojali jsme to jako veřej�
nou zkoušku a já se mohl
alespoň rozkoukat. Hned
druhý den na to jsme kon�
certovali na domácí půdě
ve Vimperku na Rockparty,
kde bylo cca 300 lidí. Tehdy
jsem poznal, jaké to je hrát
před plným sálem, a řekl
jsem si, že to chci zažívat
dál a dál.

H: Mé první vystoupení se
tenkrát uskutečnilo ku
příležitosti školní slavnosti
ZŠ TGM ve Vimperku, kde
jsme tenkrát měli zkušebnu
a přislíbili jsme podpořit
tuto akci naším prvním vys�
toupením. I když jsme
tenkrát měli pouze pár pís�

niček, byla to zajímavá
zkušenost. Vzpomínám si,
jak jsem byl nervózní 
a zároveň natěšen, jak to
dopadne a co na nás lidi ře�
knou. Od samého rána jsme
tam stáli s nástroji a čekali,
až na nás přijde řada. Bo�
hužel hráli jsme až po
skončení školní slavnosti
v pozdních odpoledních
hodinách. 

J: První vystoupení si pa�
matuju velice dobře. Byl to
lampionový průvod, který
měl konec na hřišti, kde
jsme zahráli několik pís�
niček – bylo to fajn zahrát
pro malé děti.

Máte nějaký vzor?

J: Ze vzorů bych asi jen
uvedl zdejšího rodáka Káju
Kavlíka, kytaristu Vítkova
kvarteta, Faust, Exailes, ale
hodně se mi líbí styl Slashe
z Guns and Roses. 

O: Mám spoustu vzorů, ale
nejdůležitějším vzorem je
pro mě americký kytarista
Zack Wylde. Kapel mého
gusta je tolik, že by ti ne�
stačila stránka.

Dvojice čkyňských otužil�
ců přivítala první den roku
2012 koupelí ve Volyňce.
Ondřej Šmíd a Pavel Pe�
choušek se ponořili do vln,
aby smyli vše zlé, co na nich
starý rok zanechal, a přiví�
tali rok nový. Protože byl
první leden velmi teplý

H: Vzor je pro mne každý
bubeník, který mě při svém
vystoupení něčím zaujme
(stylem hry, dynamikou,
úderností). Ale za všechny
své idoly, které mám,
musím vyzdvihnout tři
bubeníky a těmi jsou John
Bonham (bubeník Led Zep�
pelin) a Atom Willard (bý�
valý bubeník Offspring) 
a Ray Luzier (bubeník
KORN).  

Když hrajete spolu, máte
nějakou oblíbenou pís�
ničku?

J: Jooooo, když hrajem
spolu, tak to myslím, že
mluvím za všechny, když
řeknu, že je to píseň o třech
akordech s názvem Zpověď
panice od skupiny Zvláštňý
škola � ta se osvědčila jako
populární.

O: Souhlasím s Jirkou!

H: Pro mne je oblíbená
každá písnička, za kterou
obdržíme mírný potlesk
nebo úsměv na tváři od
zúčastněných.

(pp)

a teplota se vyšplhala až k
osmi stupňům nad nulou,
nedělala oběma sportov�
cům koupel žádný problém.
Oba otužilci doufají, že svým
výkonem inspirují i další
čkyňáky, kteří se k nim
příští rok přidají. Snad bu�
de pořádně mrznout!  (pp)
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Přivítali nový rok koupelí



Stalo se pravidlem, že
zveme každý rok všechny
zájemce o cvičení do našich
sportovních oddílů. 

Co možná nevíte:
Vedle pravidelného cvičení

pořádají naše oddíly pro
své členy turnaje, cyklo�
výlety, turistické výlety,
semináře pro cvičitele,
plavání pro děti, Den zdraví
a ostaní aktivity. Ženy
z oddílu volejbal I. se
pravidelně účastní  něko�
lika turnajů (Okresní turnaj
ve Čkyni, Letní slavnosti
v Husinci, Velikonoce ve

V letošním školním roce
jsme zahájili pravidelné
cvičení již 12.9.2011.

Zdíkově, Mikuláš taktéž ve
Zdíkově, přátelské turnaje v
Netolicích...), oddíl stolního
tenisu pořádá každoročně 
o Vánocích a o Velikonocích
turnaje pro děti i dospělé...

Jsme rádi, že se stále ještě
daří probouzet v dětech
chuť ke sportu a pohybu,
např. chlapecký alorbalový
oddíl zaznamenává své
první úspěchy – v dubnu
2011 chlapci vyhráli v přá�

telském oddílovém přeboru
Čkyně – Vl. Březí.            

Pro děti jsme v červnu 
a v prosinci uspořádali
v rámci oslav MDD soutěžní
odpoledne a plavání v kry�
tém bazénu ve Strakoni�
cích.

Zájemci o cykloturistiku si
vyjeli na dva výlety:
v červnu do Rakouska –
údolím řeky Kamp a v září
do SRN z Deggendorfu
podél Dunaje do Pasova. 

Kromě těchto výletů po�
řádaných ve spolupráci
s ASPV Prachatice organi�
zujeme i jednodenní výlety

Chodit „do sokola“ pro
většinu z nás neznamená
jen jít si zacvičit, ale také
pravidelně se setkávat se
svými přáteli, popovídat si
v šatně před cvičením,
odreagovat se, zkrátka vy�
čistit si hlavu a přijít na jiné
myšlenky. 

V poslední době kromě
cvičení v tělocvičně či v bu�
dově školky ještě ,,jezdíme
se sokolem na kola“. Využili
jsme okresní sokolské na�
bídky  a s prachatickou ces�
tovkou jsme vyrazili na
cyklovýlety do sousedních
zemí. My pohodlně auto�
busem, kola v přívěsu.
Všechny trasy v Rakousku
i Německu byly velmi dobře
zvoleny, přinesly nejen
kýženou fyzickou aktivitu,

na kolech po Jihočeském
kraji (v říjnu Písek, loňský
podzim Třeboň ...).

Naše cvičitelky se účastní
seminářů dle nabídky
KASPV (Asociace Sport pro
všechny) – např. semináře
Zdravotní TV  a krajského
semináře pro cvičitele 
v Č. Budějovicích. Ve svých
cvičebních hodinách pak
mohou děti i dospělé
seznámit s novinkami jako
jsou hry Bollo�ball, Wood�
ball, Mölkky, Indiaca  aj. 
O všech akcích informu�
jeme své členy na nástěnce
TJ v tělocvičně.

Dana Šmídová

ale potěšily i jinak. Ostatně,
to se od cesty procházející
vinařskou oblastí nechá
očekávat. Vhodně umístěné
sklípky lákaly k ochutnávce
a pitný režim je nutno do�
držovat. Přiměřeně samo�
zřejmě. Během cesty jsme
mohli dle vlastního uvážení
a itineráře odbočit a na�
vštívit řadu dalších míst�
ních pamětihodností. Už
jen projížďka načančanými
rakouskými městečky a
vesnicemi potěšila. Stejně
tak cesta kolem Dunaje
v Německu přinesla plno
zážitků. Přálo nám počasí,
sluníčko nás provázelo
celou trasou (cca 75 km) až
do výstavního Pasova. 

Na náš letošní poslední
výlet jsme vyrazili první
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Co se děje ve čkyňském Sokole?

Co nabízíme?
Všem zájemcům o sportovní vyžití pravidelné cvičení
pro děti i dospělé v těchto hodinách:

Děti:
Po: cvičení pro předškolní děti 16.30�17.30

(velká tělocvična)
starší žáci 17.30�18.30

(velká tělocvična)
mladší žáci 17.30�18.30

(malá tělocvična)
Út: žáci – alorbal 17.00�18.00

(velká tělocvična)

Dospělí:
Po: muži stolní tenis 15.30�16.30

(malá tělocvična)
muži–míčové hry    19.00�20.00

(velká tělocvična)
ženy–cvičení na velkých míčích 19.00�20.00

(malá tělocvična)
Út: ženy–alorbal 19.00�20.00

(velká tělocvična)
ženy�aerobik 18.30�19.30

(malá tělocvična)                                                                 
St: odbíjená I. 19.30�21.00

(velká tělocvična)
orientální tance 19.00�20.00

(malá tělocvična)
Čt: muži–míčové hry 19.00�20.00

(velká tělocvična)
odbíjená II. 20.00�21.00

(velká tělocvična)
ženy–aerobik,step aerobik  18.30�19.30

(malá tělocvična)
muži�stolní tenis 19.30�20.30

(malá tělocvična)
V objektu mateřské školy:
St: jóga 19.00�20.00
Čt: jóga 19.00�20.00

Se sokolem na kola



říjnovou sobotu. Tentokrát
jsme jeli nejprve auty, cílem
bylo okolí Písku, Ražic a
Putimi. Nasedli jsme na
kola v Písku a  u Smrkovic
jsme překonali první stou�
pání do polesí Hůrky. Pak
už jsme si jen užívali po�
hodovou trasu. Na tuhle
říjnovou sobotu připadlo
snad to nejkrásnější podzi�
mní počasí. Ranní mlha se
zvedla a čekal nás mi�
mořádně slunný den.

U Benešovského mlýna
jsme obdivovali mohutné
mlýnské kolo, občerstvili se
a přes Heřmaň a Ražice do�
jeli do Sudoměře k památ�
níku Jana Žižky z Trocnova.
Poseděli jsme pod vzrost�

Oddíl stolního tenisu TJ
Sokol Čkyně uspořádal 27.
12. 2011 již tradiční setkání
přátel nejmenšího míčku. 
V 8 hodin ráno se do
tělocvičny začali sjíždět jak
místní borci, tak hráči z
blízkého i vzdálenějšího
okolí (Malenice, Zálezly,
Spůle, Radomyšl). Celkem
15 účastníků (14 mužů 
a jedna dorostenka) bylo
rozděleno do dvou výkon�
nostních skupin (amatéři ,
profesionálové). Dohodnu�
tý herní systém každý s
každým na 3 vítězné sety
vzbuzoval obavy, zda něk�
teří hráči, zvláště ti dříve
narození, přečkají bez
úhony enormní fyzické za�
tížení. Naštěstí všichni
přežili celý turnaj bez
vážnějších zdravotních
následků. V posledních zá�
pasech výkony ještě gra�
dovaly.   

Když tělocvična ztichla 
a boje za zelenými stoly
skončily, došlo k dramati�
ckému počítání výsledků,
neboť mezi profesionály
rozhodoval o celkovém
vítězi poměr setů, což
svědčí o vzácné vyrovna�
nosti.  Mezi amatéry se na
pomyslné stupně vítězů

lými duby a po hrázi ryb�
níka Řežabince směrem na
Putim. Nejkrásnější část
trasy máme však teprve
před sebou! Cestu po cyk�
lostezce podél Otavy až do
Písku. Jedeme smíšenými
porosty lesoparku a v líně
tekoucí Otavě se lidé ještě
koupou! Těsně před vjez�
dem do města načerpáme
nové síly v zahradní restau�
raci. Z terasy pozorujeme
rybáře a plavce na městské
plovárně. Domů se vracíme
příjemně unaveni a víme
zcela jistě, že tento výlet
nebyl zdaleka poslední. 

Na jaro už plánujeme další
takové  výlety. Pojeďte s námi!   

V. Komínová

probojovali borci důcho�
dového věku, kteří se však
v průběhu bojů snažili za�
pomenout na přibývajíví
léta a ubývající síly – 3.
místo obsadil J. Moulík, 2.
Fr. Bárta a vítězem se stal a
postup mezi profesionály
pro příští rok si vybojoval
M. Vojtíšek.      

Mezi registrovanými hráči
obsadil 3. místo nestár�
noucí Jiří Liška, stříbrnou
příčku vybojoval rovněž
nestárnoucí Milan Kavlík,
vítězství si však pro letošní
rok odnesl zástupce mladé
generace Hynek Jiřička,
který se během dvou let
vypracoval ze skupiny ama�
térů až na vrchol. Blahopře�
jeme.   

Po skončení bojů všichni
přislíbili účast v dalším
ročníku, ve kterém chtějí
odčinit eventuelní neúspě�
chy. Všichni se však shodli
na tom, že trocha pohybu
po vánočních hodech je
dobrá bez ohledu na
výsledky. 

Dovolte mi, abych závě�
rem poděkoval OÚ ve Čkyni
a TJ Sokol za podporu při
organizaci.                 J. Moulík

V sobotu 7. 1. 2012 se 
v kulturním domě ve Čkyni
konal již tradiční Sportovní
ples, který pořádají místní
fotbalisté SK Čkyně. Jednalo
se již o 11. ročník tohoto
plesu. Stejně jako minulý
rok se prodávaly místenky
v předprodeji v drogerii
Jarokai a samozřejmě ještě
na místě přímo při plese.
Pro každého návštěvníka
bylo připraveno občer�
stvení a sice obložené talíře
a mísy s ovocem. Na oblo�
žených mísách nechybělo
výborné domácí uzené, 

Vítězstvím 15:14 skončil
novoroční zápas fotbalistů
Čkyně, ve kterém mladí
borci vyzvali k zápasu ty
dříve narozené. A právě sta�
ří nakonec urvali vítězství
na svoji stranu. I když vý�
sledek nebyl v tomto 
případě to hlavní. Jak říká
vedoucí čkyňského A muž�
stva Michal „Šmoula“ Uhlík,
po náročné silvestrovské
oslavě všichni během zá�
pasu hlavně vyfoukli a pro�
běhli se na čerstvém
vzduchu. „Nakonec jsme
vše spláchli několika půl�
litry dobrého piva,“ do�
plňuje generál Uhlík. Ten
navíc vstřelil i první gól
utkání a za přesnou trefu
tak musel podle nepsaného 

které dodal a s láskou vyu�
dil Míra Kainc. K tanci 
a poslechu hrála skupina
Pohoda a Druhý dech a jako
čestný host vystupoval také
Martin Pošta. Všichni
návštěvníci se náramně
bavili a určitě se již těší na
další ročník. Zajímavostí je,
že hlavní cenu (televizi)
vyhrál jeden nejmenovaný
majitel elektra a asi nejvíce
spokojený s výhrou byl
Martin Šíp ze Stachů, který
vyhrál prasečí hlavu. Co říci
na závěr? Ples byl perfektní
a určitě se vydařil!!! 

Michal Uhlík

pravidla zaplatit všem
štamprdli rumu.

Nejstarším hráčem zápa�
su byl Jaromír Štrobl, nej�
mladším hráčem na trávníku
Michal Uhlík mladší.  „Obje�
vem zápasu byl jednoznačně
nestárnoucí Slavomír Krull,“
hodnotí Michal Uhlík.

Sestavy:
Staří: Jaromír Štrobl, Václav
Turek st., Vlastimil Toman,
Josef Kuneš, Pavel Rod,
Michal Uhlík st., Zdeněk
Sváta, Vlastimil Babka,
Slavomír Krull.
Mladí: Václav Turek ml., Jiří
Bohunek, Jiří Stejkal, Ri�
chard Maršák, Michal Du�
šek, Lukáš Toman, Michal
Turek, Michal Uhlík ml.

(pp)
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Povánoční sportování

Sportovní ples se vydařil

Fotbal nevynechali ani na Nový rok                                                  Foto: PP

Novoroční srandamač
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